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50年前的今天，第二十六届联合国大会以压倒性多数通过第2758号决议，决定恢复中华人民共和国在联合国的一切权利，承认中华人民共和国政府代表是中国在联合国的唯一合法代表。这是中国人民的胜利，也是世界各国人民的胜利！	Comment by Administrator: 正文中文仿宋_GB2312/外文Times New Roma，四号字体，1.5倍行距
Fifty years ago today, the 26th Session of the General Assembly of the United Nations adopted, with an overwhelming majority, Resolution 2758, and the decision was made to restore all rights of the People’s Republic of China in the United Nations and to recognize the representatives of the Government of the People’s Republic of China as the only legitimate representatives of China to the United Nations. It was a victory for the Chinese people and a victory for people of the world.
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Ever wondered how narcissistic individuals often rise to power? This study may have some clues. A narcissist's self-image may do a great job of encouraging their managers to promote them, according to a recent study in the Journal of Personality.	Comment by Administrator: 正文中文仿宋_GB2312/外文Times New Roma，四号字体，1.5倍行距
你有没有好奇过为什么自恋的人通常都能获得升职？这项研究可能会给你提供一些线索。近日发表在《人格杂志》上的一项研究指出，自恋者塑造的自我形象可能会极大地鼓励主管提拔他们。

The research included two questionnaire-based studies of 259 employees and 178 supervisors total where each assessed multiple statements regarding themselves and a potentially promotable employee respectively.
该研究基于两项分别面向259名员工和178名主管的问卷调查。研究人员让前者根据不同表述对自身情况做出评估，并让后者回答什么样的员工可能获得升职。

